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FAU-møte nr: 2 

Dato: 16.10.2023 

Klasser representert: 1A, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 5B, 5C, 6A, 6B, 6C, 

7A, 7B. Ikke tilstede: 2B 

 

 

Referent: Lisa Ødemark 

 

Agenda: Hva: Hvem: 

Sak 6 / 2023-2024 Godkjenning av innkalling og 

dagsorden 

 

Maiken 

Sak 7 / 2023-2024 Kort info fra SU Maiken 

Sak 8 / 2023-2024  RUTHH/SLT fra kommunen kommer 

(utsatt til neste FAU-møte) 

Maiken 

Sak 9 /2023-2024 Eventuelt 

- Foreldremøte 

- Skjermbruk i lunsj 

- Spill som læringsverktøy 

- Trafikkvakt 

Maiken/Christian 

 

 

Sak 6: Godkjenning av innkallingen 

Godkjent, saker innkommet tas under «Eventuelt» 

 

Sak 7: Kort info fra SU 

- Sørli-lekene, solgte for 39 000,- alle fakturaer er ikke betalt så usikker på 

overskudd. 

- Påminnelse om at kjøring ned til skolen er kun med tillatelse 

- Sikring av Bestemor-kulpen; skolen jobber med info til barna om hvor 

man skal være og ikke være, pluss at det ikke er et benyttet område 

skoletiden. FAU mener det fortsatt ikke er tilstrekkelig, da det har vært 

observert barn i dette området. 

- Elevrådet ønsker reflekskampanje, nytt nett til fotballmål & 

basketballkurver. Informerte samtidig at det fortsatt er dårlig renhold av 

toalettet i C-bygget + dårlig låsemuligheter på doene.  

- Tilsyn til miljørettet helsevern des 2022; avvikene er utbedret og ble 

lukket mai 2023. 



 
General Information 

- Leksefri skole er evaluert, og det er utarbeidet en kommunal 

leksestandard, henviser til referat fra SU-møte 

- Budsjett for 2024 viser fortsatt et høyt kostnadsnivå som går på 

bekostning av bl.a lærertetthet 

 

 

Sak 8: RUTHH (rådgiver ungdom tidlig helhetlig hjelp)/SLT (Samordning 

av Lokale rus og kriminalitetsforebyggende Tiltak) fra kommunen 

- Ønsker at de skal komme og gå gjennom info som ble lagt fram til 

foreldre i 8.klasse. Det er tiltak som bør informeres om før oppstart på 

ungdomskolen. (Dette går tilbake til første punkt under «Eventuelt», og 

bør undersøkes og planlegges.) 

 

Sak 9: Eventuelt 

- Under økonomisk status så kom det opp spørsmål om hva vi kan bruke 

penger på siden #hengdeg ikke blir noe av. Det er ønskelig med status på 

hva denne skolen trenger å bruke penger på, eksempelvis noe foredrag fra 

Barnevakten, Stopp mobbing eller annet? Tas opp på neste møte, og etter 

innspill fra RUTHH/SLT. 

- Innkomne saker: 

1. Foreldremøte: når flere trinn arrangeres samtidig skaper det 

logistikkutfordringer for flere foreldre som har flere barn på 

barneskolenivå.  

2. Skjermbruk i lunsj:  

a. Mange forskjellig meninger om gjennomføring, og det har vært 

et tema i mange år. Er det skjerm eller ikke, som er problemet? 

Klassekontaktene tar det med lærer og sjekker hvordan status er 

før det eventuelt tas med foreldrene. 

3. Spill som læringsverktøy: 

a. Ta opp konkrete spørsmål direkte med lærer 

b. Kan også ta opp problemstillinger med kommunen vedrørende 

digital implementering i skolen vs læreplanen. 

4. Trafikkvakt: 

a. Tidligere vært en diskusjon om vi skal koble inn eldre barn som 

trafikkvakter. Det ble besluttet at FAU skulle ta det i første 

omgang. Det har kommet ønske om vi skal se på om barn kan 

gjennomføre det, Maiken tar dette med Elevrådet. 


